
الوحدة  الكمية

Unit  Qty 

1

Diesel for Heating Purpose for 

Hassaka and Tabqa Collective Centers 

'' Best Quality avaialble in Local 

Market''

Litre 1

Name of Signatory    :…............................................................ Title of Signatory    :…....................................................

Name of Bidder       :…............................................................

Date of Signing       :…............................................................ Signature & stamp :…........................................................

: ملاحظة

ي مواصفاتنا والجودة المطلوبة وأن يطلب جودة أفضل. 1 ي حالة إذا كانت جودة العنصر لا تلب 
 
.يحق لمنظمتنا رفض أي عناصر مذكورة أعلاه عند تسليمها من قبل المقاول ف

ي جدول الكميات. 2
 
اء الكمية الكاملة المذكورة ف .منظمتنا ليست ملزمة بشر

كة. 3 كة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بي   أكثر من شر .المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شر

وع للمنظمة . 4 ف المشر ي حسكة و طبقة وحسب خطة المقدمة من قبل مشر
 
ي المراكز الجماعية ف

 
.يتم التسليم للكميات المذكورة اعلاه  ف

ي حسكة و طبقةألاسعار المقدمة يشمل جميع المصاريف من نقل و تحميل و التسليم . 5
 
ي المراكز الجماعية ف

 
. ف

# items Description 

Financial Offer: Supply Diesel for Heating Purpose for Tabqa and Hassaka Collective centers - NES
ي الحسكة و الطبقة  (المازوت)تجهث   وقود الديزل : العرض المالي 

 
ق سوريا- لأغراض التدفئة للمراكز الجماعية ف شمال شر

NOTE:

1.  Our organization has the right to reject any above mentioned items when delivered by the contractor in case if the quality of the item is 

not meet our spesifications and required quality and to request a better quality.

2.  Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.

3.  Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.

4.  The items must delivered to Hassaka and Tabqa Collective Centers as per the instruction of Our Organization's Supervisor .

5.  The offered Price includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver to Hassaka and Tabqa Collective Centers.

سعر الوحدة بالدولار الامريكي

 Unit Price  (USD)

Estimated Quantity for this Tender 

Tabqa CCs Hassaka CCs

1
Diesel  for heating  "best qual ity 

avai lable in local  market"
Liter 12,525.0 25,975 38,500 18 693,000

Quantity per location/ Round (liter)
S.No Item description Unit # of Rounds

Total  Qty 

(l i ters)
Qty/Round
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